
    
 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte på Veckefjärdens GC 
den 25 oktober 2023 kl. 18:00 – 20:00 
 
Närvarande:  
Mette Jakobsson 
Gustaf Lefvert 
Hans Tavér 
Anders Lindgren 
Adjungerande Mikael Nordin 
 
§ 1. Sammanträdet öppnas 
Gustaf Lefvert öppnade mötet och hälsade oss välkomna. 
 
§ 2. Val av sekreterare för mötet 
Mötet valde Anders Lindgren. 
 
§ 3. Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 4. Organisationsfrågor 

Gustaf Lefvert informerade om att han tagit upp med TvAB om man kunde tänka sig att klubben 
ingår i TvAB och att medlemmarna enbart har ett kundförhållande. TvAB ansåg att det fungerar 
bra som det är i dag, så vi fortsätter som tidigare.  
 
§ 5. Nya stadgar 

Styrelsen skapade stadgarna för Veckefjärdens GC utifrån Svenska Golfförbundets mallstadgar 
för golfklubb med externägt driftsaktiebolag. Stadgarna kommer att presenteras för 
medlemmarna under vårens årsmöte. 
 
§ 6. Tävlingsverksamheten 

Tävlingsverksamheten är viktig för klubben. Gustaf delgav styrelsen dokumentet 
"Tävlingsverksamhet Veckefjärden 2024" som vi på mötet pratade igenom. Gustaf kommer att 
träffa Cristian Mattfolk 26 oktober kl. 11:00 och delge styrelsens förslag omkring tävlingarna. 
 
§ 7. Juniorverksamheten 

Vi pratade om att satsa mer på juniorerna 7 - 14 år, samt hur. För Juniorkommitén att hantera. 
 
§ 8. Hemsidan 

Vi pratade om hemsidan, hur den fungerar och bör fungera. Att tilldela för flera personer, 
förslagsvis en från varje kommitté, en inloggning till klubbsidorna att där administrera med 
aktuella händelser från respektive kommitté. 
 



§ 9. Övrigt 

Övik Indoor Golf; Att titta igenom om möjligheter finns för ett samarbete med Övik Indoor Golf 
och klubbens juniorer. 
Årets golfare; Att styrelsen ska fundera omring vem som är årets golfare 2023. 
Trevligaste banan; Gustaf gav förslag om att VfGC ska ha som mål/vision att bli norrlands 
trevligaste bana. Förslag att tillsammans med TvAB hitta en gemensam vision. 
Styrelsen deltog på Ångermanlands Golfförbund Planeringskonferens 2023; Strategi 2031 – vi tar 
ut riktningen framåt tillsammans samt information, diskussion och planering av kommande 
säsong. 
Players 1st; P.g.a. ett svarsdeltagande på under 50% på frågorna så kommer vi inte fortsätta med 
Players 1st. 
Kommittérnas deltagare; Väljs av resp. kommittés ordförande och med ett godkännande av 
klubbens ordförande. 
 
§ 10. Nästa möte 

Inget datum sattes, Gustaf återkommer.  
 
§ 11. Mötets avslutande 

Gustaf avslutade mötet. 
 
Vid pennan, Anders Lindgren 
 
 
…………………………………………… 
 
 
Justeras 
 
 
…………………………………………… 
Gustaf Lefvert 


